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Mogelijke oorzaken van de stijging van het gebruik van jeugdhulp 
 
Sinds de decentralisatie van de jeugdhulp in 2015 zijn in veel gemeenten de kosten voor de 
jeugdzorg sterk gestegen. Dat gaat ten koste van andere groepen die hulp nodig hebben. 
Landelijk worden de jeugdzorgbudgetten van gemeenten inmiddels met honderden 
miljoenen overschreden. De oorzaak van de stijging van het gebruik van jeugdhulp en de 
daarmee gepaard gaande tekorten op de budgetten zijn niet altijd helder. Daarom is het 
goed als de gemeente laat onderzoeken wat de stijging van het gebruik van jeugdhulp kan 
verklaren. Hierbij willen we graag van de ervaringen van onderzoeken in andere gemeenten 
leren. 
 
1.Heeft u kennis genomen van het onderzoek dat de gemeente Pijnacker-Nootdorp heeft 
uitgevoerd waaruit blijkt dat in die gemeente zorgaanbieders spreekuren houden op scholen 
en ouders een min of meer voorgedrukte verwijzing meegeven? *) 
 
2. Kunt u aangeven of ook in onze gemeente het gebruik van basis jeugd-ggz in de 
afgelopen jaren gestegen is? Graag uitsplitsen naar soorten zorg. Dyslexie, autisme, adhd 
etc. 
 
3. Bent u ermee bekend of ook in onze gemeente spreekuren op scholen worden gehouden 
door zorgaanbieders die ouders voorgedrukte verwijsbrieven geven met het advies voor de 
desbetreffende zorgaanbieder te kiezen? 
 
4.Welke afspraken heeft de gemeente gemaakt met huisartsen over verwijzingen in het 
kader van de jeugdwet? 
 
5. Bent u bereid onderzoek uit te (laten) voeren naar de oorzaken van de stijging van het 
gebruik van jeugd-ggz in onze gemeente? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
*) Binnenlands Bestuur, “‘Reclame’ op school leidt tot dure jeugdhulp”, 15 maart 2019 


